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1. Verwelkoming 

De voorzitter van de sportraad, Sylvain Lamont, heet iedereen welkom op de vergadering.  

2. Goedkeuren verslag vorige vergadering (27 november 2020) 

Het verslag van de vorige vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

3. Advies budget sport 2022 

Het budget werd in 2019 vastgelegd in het kader van de meerjarenplanning.  

Het bestuur van de sportraad heeft op 13 oktober 2021 het overzicht voor budget sport 2022 overlopen. 

Verduidelijking bij de cijfers rond exploitatie: 

- Subsidies: geen wijzigingen 

- Sportpromotie: budgetten verhogen naar aanleiding van extra activiteiten sporthal Huise 

- Infrastructuur: inkomsten en uitgaven cafetaria zeer variabel omwille van Corona 

- Infrastructuur: zie detail grootste investeringen 

Opmerking volleybalclub (Frank):  

Is het mogelijk om als sportclub een vast bedrag te krijgen van de gemeente om vb. materiaal aan te 

kopen? Als je kijkt naar de cijfers en ziet welke bedragen (nominatieve subsidies) er uitgedeeld worden 

aan sommige clubs, welke ook werkingssubsidies ontvangen, is dit niet zo eerlijk tegenover andere clubs. 

Er is nergens een reglement aan wat men moet voldoen om te genieten van nominatieve subsidies.  

Dit is een vraag die op de bestuursvergadering ook gesteld is en de vraag zal doorgegeven worden aan het 

college om een hierrond een reglement (kader/richtlijnen) op te maken, zodat dit voor alle clubs duidelijk 

is. 
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4. Subsidiereglement betoelaging Kruisemse verenigingen naar aanleiding van maatregelen 
Covid-19 (deel 2) 

Op basis van het vorige reglement, werd op 27 september een klankbordgroep samengeroepen met 
vertegenwoordigers uit cultuurraad, sportraad, ouderenraad en jeugdraad om het vorige reglement te 
evalueren en bij te sturen waar nodig. Er werd een ontwerp opgemaakt van een subsidiereglement dat 
ter advies werd voorgelegd aan het bestuur van de sportraad.  Het aangepaste reglement wordt in grote 
lijnen hieronder voorgesteld. 
 

- Opmerking volleybalclub (Frank) 

De vorige deadline was 15/1/2021 (voor periode maart 2020-dec 2020) Waarom was dit zo vroeg?  

Dit was een politieke keuze om deze indiendatum zo vroeg te leggen omdat er zo snel kon overgegaan 

worden tot uitbetaling van de premie aan de verenigingen. Voor dit seizoen is het nu 31 januari 2022 

- Waarom fix 5 euro pp lidgeld  tegemoet komen? bij elke club is de mindering op lidgeld toch 

verschillend (en vermoedelijk veel meer dan 5 euro).  

De club kan kiezen om dit onder het 2e luik ‘hinderpremie’ in te dienen.  

 

- Het is heel spijtig dat de pot nu kleiner is dan vorig jaar, nu hebben de clubs namelijk meer zicht op de 

verliezen.  

Er werd in 2020 ervoor gekozen om 2/3 van de pot te verdelen omdat er toen nog geen zicht was op de 

maatregelen die in 2021 nog zouden volgen. De gemeente kiest er wel opnieuw voor om het 

overblijvende 1/3 van de pot volledig te verdelen aan de verenigingen ipv voor eigen doeleinden te 

gebruiken. Het is altijd beter nog iets te krijgen, dan niets. 

 

- Opmerking badmintonclub (Samson) 

Kan je door voor het 2e luik ‘hinderpremie’ te kiezen meer verlies doen dan als je als je lidgeld zou 

toevoegen onder het 1e luik ‘verminderd lidgeld’.  

Vermoedelijk wel, dit zal pas te merken zijn wanneer alle aanvragen ingediend zijn en de verwerking 

hiervan gedaan wordt.  

 

- Opmerking tennisclub (Guy) 

Wanneer alle clubs indien voor het 1e luik, dan zal er vermoedelijk niet zoveel budget meer zijn voor het 

2e luik om nog te verdelen. Er is namelijk voor veel clubs in 2021 een veel groter verlies geleden dan in 

2020.  
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5. Rondvraag 

Scheldestappers: afvalprobleem bij evenementen. 

Waar met restafval naartoe? Oa. zaal Nocra, Korenbloem,… kunnen zij dit daar niet achterlaten. Men 

dient dit dan mee te nemen naar eigen woning, vroeger was dit gemakkelijk door gewoon zak buiten te 

zetten, maar door diftar is dit niet meer mogelijk. Op het containerpark kan men hiervoor ook niet 

terecht.  

Valerie informeert bij Wim Vanhuele wat mogelijk is. 

Scheldestappers: administratieve vereenvoudiging (Eaglebe) 

Indien men een aanvraag wenst in te dienen voor een evenement, inname openbaar domein, dient men 

dit te doen via Eaglebe. Dit is voor de vereniging heel veel werk, ook is niet iedereen even vaardig met de 

pc om in te vullen. Is er geen mogelijkheid dat alles wat eenvoudiger kan?  

Dit online systeem is bij heel wat openbare besturen in gebruik, dit vraagt inderdaad veel werk van de 

clubs, maar achter dit systeem zit de verdere verdeling naar de nodige diensten: uitleendienst, brandweer, 

civiele bescherming,… Vroeger waren er allemaal aparte aanvragen, bij aparte diensten. Nu alles in 1 

centraal aanvraagdocument. 

Op 22 november 2021 zal er een infomoment voor het digitale evenementenloket georganiseerd worden 

voor alle verenigingen. 

6. Rondleiding sporthal Huise 

- April 2021: School VBS Huise (De Hartepit) met sportinfrastructuur in gebruik genomen. 

- Gebruikersovereenkomst van 50 jaar tussen de gemeente en de school. 

- School stelt accommodatie betrekking tot sport gratis ter beschikking van de gemeente. 

 Inkomhal 

 Cafetaria / refter 

 Sportzaal 

 Kleedkamers + toiletten 

 Polyvalente ruimte 

 Stockageruimte 

7. Volgende vergadering 

Nog niet vastgelegd 

 

Namens het bestuur van de sportraad, 

 

   

Sylvain Lamont,  Hanne Neirynck 

Voorzitter  Secretaris 

 

 


